
 
 

Møtebok Spydeberg menighetsråd  
torsdag 15.02.24 kl. 18.00-20.30 på Spydeberg menighetshus  

  
Konstituering:   
  
Til stede:  
Faste medlemmer: Gro Siewartz Nielsen, Iver Ludvig Våler Langseth, Anne Helfrid 

Svenneby Kiserud, Sigmund Lereim, Tom Erik Unnerud Røed, Silje Kibsgård Fjeldbraaten, 

fungerende sokneprest Sigmund Nakkim og daglig leder Terje Stenholt.  

Varamedlemmer: 1. vara Ingjerd Bøe Egeland 

Invitert: Elisabeth Egeberg (leder av diakoniutvalget) Grete Harstad og Torgunn Hoff fra 

Spydeberg Gjenbruksmiljø (til stede under sak 12/24 + 16/24) 

 

Fungerende sokneprest åpnet med bønn. 

  

Saksliste:  
  

11/24 Godkjenning av innkalling og saksliste. Godkjenning av møtebok fra 11.01.24 
Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent. Møtebok fra 11.01.24 godkjent. 
 
12/24 Drøftinger og informasjon fra Spydeberg Gjenbruksmiljø. Grete Harstad og Torgunn 
Hoff orienterte:  
Overgangen fra gammelt lokale til nytt på SMH var vanskelig, særlig med tanke på mottak av 
varer og lagring. Savner utstillingsvinduer. Butikken er også et «sosialkontor». God følelse å 
jobbe som frivillig i butikken. Det har blitt laget fine hyller i kjelleren. Det blir satt igjen 
mindre varer fra givere utenfor nå, enn ved det gamle lokalet. Omsetningen har kanskje gått 
noe ned. Ønsker seg plakat med åpningstider på dør/vegg. Ordner det selv- MR bifaller. 
Facebook-side er opprettet. Torgunn: Man får venner gjennom å jobbe i butikken. Vi 
opplever at vi trengs. Godt diakonalt tilbud. Vanskelig å rekruttere nye frivillige. Vi er ca. 30 
frivillige i dag.   
Innspill/spørsmål fra MR: 
Sigmund Lereim kunne ønske seg litt «andre varer»- mye glass nå. Infotavle er bestilt- vet 
ikke helt hvor den er i løypa. Ingjerd: Hva gjør dere hvis dere får inn noe som er mye verdt? 
Grete: Priser det høyt.  
Vedtak: Formalia som vedtekter, regnskap, navn i Brønnøysund osv. tas opp i neste møte. 
«Styret» v/ Grete utfordres til å foreslå et godt system for inntektsbilag og utgifts-bilag som 
samsvarer og er tydelige og korrekte når regnskapsfører mottar disse  
   
13/24 Offerformål 2024. Forslag var vedlagt innkallingen. Noen av sommerens 
gudstjenester er ikke planlagt i Spydeberg (tre-sokns-samarbeid). Offerformål som ikke 
inngår i vedlagte plan delegeres til sokneprest. 
Vedtak: Forslaget godkjennes 
 



 
14/24 Årsmelding og årsmøte. Planlegging av årsmøte (arbeidsgruppe?) Revisor? 
Vedtak: Daglig leder lager forslag til innhold og oppsett av årsmeldingen. De ansatte skriver 
litt om sine virksomhetsområder. Menighetsrådsleder skriver en liten «hilsen». Leder av 
diakoniutvalget skriver en kort rapport. Hun utfordrer Ragnar Ruden til å skrive om 
Misjonsprosjektet. Spydeberg Gjenbruksmiljø skriver en kort rapport.  Frist for alle innlegg: 
8. mars. Regnskapene legges ved årsmeldingen. Revisor ikke drøftet. Årsmeldingen vedtas i 
neste møte (21. mars). Arbeidsgruppe for årsmøte 11.4 er: Gro, Sigmund L og Ingjerd. Det 
foreslås å invitere prosten. Kan Bård Haugstvedt fortelle litt om sitt virke? Underholdning? 
Bestille pizza etter hvor mange som kommer. Kaffe og Twist. 
 
15/24 – Ny behandling av sak 10/24-1. fra forrige møte. Søknad fra Spydeberg 
Gjenbruksmiljø (SG) om støtte på kr. 20.000 pr. år til «Syng med oss» på Grinitun. Vedtekter 
for SG vedlagt. 
Vedtak: Det gis kr. 10.000 pr. år i 3 år. Kontoen til Spydeberg Gjenbruksmiljø belastes 
direkte.  Overføres fast i 3 år ca. 1. mars, så lenge tilbudet eksisterer og Gjenbruken går med 
nok overskudd.  
 
 16/24 – Behandling av forslag til avtale mellom Indre Østfold kirkelige fellesråd og 
Spydeberg sokn som gjelder bruk/leie av Spydeberg menighetshus. Avtaleforslag var vedlagt 
innkallingen. Leder orienterte om møte med kirkevergen mandag denne uken.  
Vedtak: Avtaleforslaget fra kirkevergen signeres ikke slik det foreligger nå. Arbeidsgruppe 
som jobber videre med motforslag og forhandlinger er: Iver, Tom Erik, Sigmund L og Anne 
Kiserud. 
 
17/24 – Hjemme-grupper for konfirmanter. Hvem vil ha en gruppe? 
Vedtak: Tom Erik vil gjerne ha en gruppe. Ingen andre kan ta på seg dette. 
 
18/24 
 Orienteringssaker: 

1. Fra SMH 
Det er kjøpt inn stort kjøleskap med plass til «snittebrett» (står i mellomgang 
oppe). Liten fryser er også kjøpt inn (står i kjeller). Kjellerstua er tatt i bruk. Blitt 
fint. Elektriker er bestilt til å bytte lysarmatur. Det må MR betale.  
Spydeberg Brass vil låne kjellerstua hver tirsdag 18-22. Motytelse: Dugnad på SMH 
og bidra med musikk på gudstjenester. Må øke kontingenten hvis de skal betale 
husleie. Få noe husleietilskudd fra kommunen? Kontrakt må skrives. Terje sender 
kontraktsforslag til Sigmund L og Gudrun.   
Økonomikomiteen: Hatt et godt møte. Johan Heggelund har tatt ansvar for 
markedsføring overfor næringslivet. Det jobbes hardt med rekruttering av givere. 
Spleis? Basar? Bente Schie er et friskt tilskudd til komiteen.  

2. Fra Spydeberg Gjenbruksmiljø 
Behandlet i sakene 12/24 og 16/24. 

3. Fra diakoniutvalget 
Orientering fra møtet 6.2. Referat sendes ut sammen med møtebok. Jobber med å 
få i gang «Møteplassen» på SMH. Oppstart 7. mars. Ragnar Ruden har bedt om 
«nesten gratis» mat fra Kiwi til tiltaket. Revidering av diakoniplan utsettes. 



Ønskede Facebook-publiseringer sendes til Trude. Send det som skal kunngjøres i 
gudstjenesten til soknepresten. Plakater på oppslagstavler i kirkene og på SMH. 
Sangbøker skal komme til SMH fra Hovin misjonsforening? Menighetsrådet 
inviteres spesielt til Hovin misjonsforening 21.02 kl. 18.30. 
 

4. Fra leder 
Møteramme på møtene framover settes fra 18.00-20.30. 
Innsettelses-gudstjeneste; 2 prester 7. april kl. 11.00. GT flyttes til Spydeberg kirke. 
Kirkekaffe i gymsalen på Spydeberg skole. Anne booker gymsalen. Resten av 
planleggingen tas i neste møte. 
 

5. Fra Kirkelig fellesråd 
AU avholdt i dag. Godt møte. Ligger an til 1,3 million i merforbruk i 2023. Alle 
«steiner» må snues. Eks: Kirkemagasinet Kime må muligens reduseres med ett 
nummer årlig. Intenst budsjettarbeid. Regnskap 2023 skal godkjennes og sendes til 
revisor i morgen.  

6. Fra soknepresten 
Hvem ønsker prostiprest Jon Olav velkommen ved sin første gudstjeneste i 
Spydeberg? Tas opp igjen i neste møte. Trude er i sykehuspraksis i uke 8-12. For 
eget vedkommende er avtalen forlenget med Spydeberg sokn til over påske. Plan 
legges for «turnering» av ny prostiprest mellom Spydeberg og Askim. Sommer-
turnus Skiptvet/Hobøl/Spydeberg er under planlegging. 

7. Fra daglig leder 
«Kiste-testing» i Hovin kapell v/ Gro.  Bilder ble vist fram. Kirkeverge og 
avdelingsleder for gravplassforvaltingen har sett bilder og rapport fra Gro.  
Oppdatering: Organist Bård Leite jobber med et arrangement rundt (eller på) 1. 
mai sammen med Hans Johan Sagrusten. Tema: "Min bestefar rallaren Hans 
Sagrusten - foredrag og musikk sammen med organist Bård Leite". Finansiering: 
Det står igjen noe i potten fra 2020 som skulle brukes på «12 kirker – 12 
konserter». Vi har søkt FR om kr. 6000,- fra denne potten til arrangementet.   

 
 
 

 
19/24 

Eventuelt 
Ingen saker behandlet. 
 
 

Spydeberg 15.02.24  
  
  
Anne Kiserud        Terje Stenholt  
Leder        Daglig leder    

 

 


